

# AMOK Bestyrelsesmøde 26-02-2024 klokken 19:00 i Vandtårnet

Tilstede: Rolf, Inge, Jette, Flemming, Rune & Andreas

Afbud: Daniel, Stine & Mikkel

## Dagsorden:

- 1. Valg af referent**  
Andreas
- 2. Godkendelse af referat fra sidste møde (se vedhæftede)**  
Godkendt.
- 3. Forberedelse af Generalforsamling 19.marts. (Ernst Indlæg om PR)**  
Daniel modtager desværre ikke genvalg. Mikkel vil gerne ind i bestyrelsen i stedet.  
Ernst vil gerne lave et indslag om PR, og han vil meget gerne holde indslaget i starten og ikke til sidst. PR udvalget bliver første punkt i udvalgsrunden.
- 4. Regnskab 2023**  
Regnskabet er endnu ikke godkendt af revisoren, men det endelige regnskab er færdigt. Der er igen i år et stort overskud. I forhold til det udsendte budget for i år hæver vi materielposten med 5000 kroner, da Ernst gerne vil købe et go pro kamera.
- 5. Kontingentrestancer – ekskludering?**  
Der er 16 medlemmer med restance over 200 kroner. Rolf sender en sidste rykker.  
Hvis man ikke har betalt inden den 15. marts bliver man udmeldt.
- 6. Bestyrelsesseminar efter GF (heldags med spisning)?**  
Rolf mener det ville være en god ide at lave et seminar, hvor vi kan diskutere alle løse ender og småting.
- 7. Status Tirsdagstræning**  
Indtil sommerferien mangler der kun 1 eller 2 at komme information ud om. Der er fin tilslutning til træning. Lige i starten var der lidt kamp om nogle løbsområder, til næste planlægning kunne man finde en smartere måde, så man undgår de "konflikter".
- 8. Dækning af omkostninger ved træningsløb.**  
Arnau har bedt om 500 kroner til lån af lokale til en enkelt tirsdagstræning. Det er godkendt, men det skal ikke blive fast. Omkostninger skal generelt holdes til kortprint, andre specielle udgifter skal godkendes først.
- 9. Klubtilskud til divisionsmatcher.**  
Vi fortsætter med 50% til dem der dukker op på dagen.
- 10. Klubaften torsdag 7. marts ?**  
Indtil videre har klubaftræner ikke været en succes. Men vi holder et den 7. marts også, som Rolf står for. Hvis der heller ikke er opbakning til det, så holder vi ikke flere.
- 11. DOF Strategiplan (se vedhæftede)**  
Den tager vi ved næste møde eller bestyrelsesseminar. Så har DOF også fremlagt den på repræsentantskabsmødet.
- 12. DOF Repræsentantskabsmøde 2.marts**  
Rolf og Flemming tager afsted. Klubben betaler kørsel og bro.
- 13. Nyt fra udvalgene efter behov**  
Kortudvalget er i gang med at opdatere kort til Metr-O cup. Rolf og Arnau skal mødes for at diskutere især administrationen af kort, men også hvordan vi får flere til at tegne og rekonoscere.
- 14. Flyt BM fra 8/4 til 15/4 ?**  
Rolf vil meget gerne have flyttet mødet, da Peter Hofmann Bang holder foredrag i Dragør om AMOK og Rolf gerne vil deltage. Vi rykker mødet til den 15/4.
- 15. Eventuelt**

Til klubledermøde blev der diskuteret faldende deltagerantal til sjællandsmesterskaberne. Rolf er kommet i en arbejdsgruppe, og de har besluttet at SM'erne (undtagen SM-nat) bliver efter divisionsmatch klassesdeling og ikke den normale.

Til SM-sprint har Rolf også fået OTØ til at lave en træning i Kongelunden, så man kan tage i Kongelunden og løbe efter man har løbet SM sprint.

Inge og Rolf vil gerne stå for Bornholmsturen.